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PROTOKÓŁ NR XXIII/20 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 grudnia 2020 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała 

Katarzyna Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 15 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Iwona Kalinowska, 

8. Radna Grażyna Kubiak, 

9. Radny Mirosław Nos, 

10. Radna Dorota Popławska, 

11. Radna Małgorzata Popławska, 

12. Radna Anna Petelska, 

13. Radna Monika Ratyńska, 

14. Radna Katarzyna Rogacz, 

15. Radny Andrzej Wysocki. 

(Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią kolejno załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad XXII 

Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia 

do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy najmu i dzierżawy z dotychczasowym najemcą i dzierżawcą na czas nie dłuższy 

niż 10 lat. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2020 – 2037. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2021 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

13. Pytania i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Przyjęcie protokołu obrad XXII Sesji Rady Gminy Gródek. 

16. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad?  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza wniósł o dodanie do proponowanego porządku obrad, dodatkowego 

punktu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek”, 

po dotychczasowym punkcie 12 porządku obrad. Poinformował on, że pojawiła się możliwość 

wykorzystania środków z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej na linii autobusowej Białystok-Gródek-Michałowo i na trasie Białystok-Gródek. Aby móc 

skorzystać ze środków tego rodzaju, konieczne jest zawarcie porozumienia międzygminnego. 

Dofinansowanie wynosi 3 zł do km, dodatkowo Marszałek Województwa dokłada około 0,90 zł, 

dodatkowo koszty pomniejszane są o zyski z tytułu sprzedanych biletów. Dzięki temu 

najprawdopodobniej autobusy będą kursować częściej, przy nieznacznym dofinansowaniu. Nie mamy 

innych możliwości, aby wpłynąć na poprawę stanu transportu zbiorowego na ternie naszej gminy. 

Decyzje o utrzymaniu danego połączenia podejmuje przewoźnik, po przeanalizowaniu jego rentowności. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne dodanie nowego punktu do porządku obrad, 

zdając pytanie: „Kto jest "za" dodaniem do porządku obrad dodatkowego punktu: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek i jego rozpatrzeniem po 

dotychczasowym punkcie 12?” 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie wyników głosowania poinformował, że zgłoszona 

przez Wójta Gminy poprawka do porządku obrad została przyjęta. Następnie, zapytał czy są jeszcze 

pytania bądź uwagi do proponowanego porządku obrad. Wobec braku pytań i uwag odczytał porządek 

obrad z uwzględnioną poprawką. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy najmu i dzierżawy z dotychczasowym najemcą i dzierżawcą na czas nie dłuższy 

niż 10 lat. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek. 

http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2020 – 2037. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2021 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2021 r. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Gródek. 

14. Pytania i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Przyjęcie protokołu obrad XXII Sesji Rady Gminy Gródek. 

17. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne ustalenie porządku obrad XXIII sesji rady 

Gminy. 

Głosowało 14 radnych: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sesję przybył Pan Leszek Gryc Prezes Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Michałowie. 

Pan Leszek Gryc poinformował, że w dniu dzisiejszym występuje jako Prezes zarządu 

Stowarzyszenia Pomocy Rodzinie i Osobom Zagrożonym Wykluczeniem Społecznym „Lepsze Jutro”. 

Bardzo często zdarza się tak że stowarzyszenie chce bardzo dużo zdziałać, a administracja nie może, nie 

jest w stanie zrealizować naszych wniosków. Bardzo ważne jest przychylne podejście, za które chciałbym 

bardzo podziękować Wójtowi Gminy Gródek Panu Wiesławowi Kulesza. Od półtora roku działamy na 

terenie Gminy Gródek. Pan Leszek Gryc wręczył Panu Wójtowi pamiątkowy grawerton. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas 

nie dłuższy niż 10 lat, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił 

się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili 

uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie 

opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas 

nie dłuższy niż 10 lat. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 

na czas nie dłuższy niż 10 lat, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/193/20 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat., stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu i dzierżawy z dotychczasowym najemcą 

 i dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego 

projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu i dzierżawy z dotychczasowym najemcą  

i dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu i dzierżawy z dotychczasowym 

najemcą i dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/194/20 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

najmu i dzierżawy z dotychczasowym najemcą i dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat., stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji 

nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem  

na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania 

do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 
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wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/195/20 Rady Gminy w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na 

terenie Gminy Gródek., stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego 

projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2037. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/196/20 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2037, stanowi załącznik 

Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2020 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się 

do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag 

oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie 

opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2020 r. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Gródek na 2020 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/197/20 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r., stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu) 
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Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2021-2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie odczytał 

uchwałę Nr II-00311- 55/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z 

dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021–2024.  

Następnie, Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania 

do przedłożonego projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2021-2037. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/198/20 Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 

2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Gródek na 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Skarbnik Gminy Marta Popławska poinformowała, że w załączniku inwestycyjnym w zadaniu  

Nr 4 zmieniono nazwę zadania na zgodne ze składanym wnioskiem o dofinansowanie. Zmieniono także  

w załączniku inwestycyjnym w zadaniu 8 część tabelaryczną, dopasowując tabelkę do tekstu.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza wskazał, że jak co roku jesteśmy zobowiązani do podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na kolejny rok. Jest to dokument, który pozwoli nam realizować 

zadania inwestycyjne i bieżące. Uwagi, zawarte w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej i poprawienie 

ich w nowym układzie jest dla nas korzystne, pod każdym względem. Sięgamy po lepsze wskaźniki, 

dzięki temu, że Pani Skarbnik „poukładała wszystko na odpowiednie półki”, w stosunku do pierwotnego 

projektu. Projektowanie budżetu wymaga czasu. Należy dokonać różnych analiz na wielu płaszczyznach. 

Najważniejszym etapem jest zebranie danych, odnośnie naszych przychodów, tych bieżących oraz 

majątkowych. Na tej podstawie, przede wszystkim, oceniamy, czy będziemy w stanie realizować zadania 

bieżące. W sytuacji, gdy mamy już wiedzę, że to się uda, planujemy zadania inwestycyjne. W tym 

momencie również musimy analizować jakie zadania są w trakcie realizacji, o jakie fundusze 

wystąpiliśmy do różnych władz wdrażających, do Unii i innych podmiotów, od których staramy się 

pozyskiwać dofinansowanie. Bardzo ważna jest analiza w danej perspektywie finansowej. Dążymy do 

tego, żeby zrealizować jak najwięcej inwestycji, z udziałem środków zewnętrznych, ponieważ nie mamy 

zbyt wiele możliwości finansowych. Wszyscy musimy też opierać się o art. 242 ustawy o finansach 

publicznych, który mówi, że wydatki bieżące, nie mogą przekraczać dochodów bieżących. Aby tego 

dokonać, nie raz musimy zaciskać pasa i oszczędzać, po to by nie naruszyć wskaźników. Odnośnie 

wskaźnika zadłużenia, który jest określany odrębnie dla każdej Gminy, dla Gminy Gródek jest określony 

maksymalnie na 13,25% a my osiągnęliśmy 4,58%. Tak więc jesteśmy jeszcze daleko od niebezpiecznego 

poziomu zadłużenia. 

http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15520-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
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W budżecie na 2021 r. pocieszające jest to, że nadwyżka budżetowa, która została zaprojektowana 

wynosi 1.052.723 zł. Oznacza to, że jeżeli będziemy ostrożnie podchodzić do realizacji wszystkich zadań 

i jeśli nie powstaną podczas roku inne wydatki, tą nadwyżkę osiągniemy. W budżecie na 2021 r. różnica 

między dochodami, a wydatkami wynosi 152.241 zł. Istniejący deficyt nie będzie spłacany w ramach 

kredytu, tylko będzie on spłacany w ramach tzw. wolnych środków. Wolne środki na 2021 r., dzięki 

organizacji wydatków, wyniosły 767.241 zł. Spłacamy oczywiście zgodnie z planem zaciągnięte kredyty. 

Satysfakcjonująca jest również ilość wydatków majątkowych w porównaniu do całości budżetu. Wydatki 

majątkowe wyniosą 4.220.365 zł, z czego inwestycje to 3.096.365 zł, a dotacje o charakterze 

inwestycyjnym – 1.124.000 zł. Uważam, że wszystkie te wskaźniki, które nas dotyczą, 

po poprawieniu budżetu, są optymistyczne i dają warunki, aby w sposób bezpieczny realizować budżet. 

Jednakże nie możemy być pewni, że rok 2021 nie przyniesie nam nowych zawirowań i niespodzianek. 

Sytuacja społeczno-gospodarcza może wpłynąć negatywnie również na budżet Gminy. Planowane 

inwestycje drogowe to ul. Polna wraz z rondem i skrzyżowaniem do Michalowa, ul. Błotna z kładką, 

zagospodarowanie wokół Góry Zamkowej i przebudowa ul. Zamkowej. W planach jest również remont 

sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Gródku, budowa kanalizacji z przepompownią  

na ul. Jaśminowej i ul. Agrestowej, budowa wodociągu w miejscowości Gródek-Kolonia, wydanie 

monografii Ziemi Gródeckiej (bardzo ważny dla nas dokument ukazujący przekrój historyczny Gródka), 

budowa placów zabaw oraz siłowni zewnętrznych. Niektóre wnioski są wciąż rozpatrywane, planujemy 

wykonanie dokumentacji projektowych, również drogowych. Budżet w ciągu roku, będzie jeszcze się 

wielokrotnie zmieniać, ale sądzę, że tylko na plus.   

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr II-00310 - 55/20 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Gródek na 2021 rok oraz o możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

budżetu Gminy. Następnie poprosił o przedstawienie opinii komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa 

Rady Gminy Gródek w sprawie budżetu Gminy Gródek na 2021 r. 

Przewodniczący Komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa Rady Gminy Gródek Radny 

Grzegorz Borkowski wskazał, że komisja, przeanalizowała projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Gródek na 2021 r., zapoznając się z Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Gródek na lata 2021-2024 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037, planem dochodów i wydatków, 

wykazem zadań i limitem wydatków na zadania inwestycyjne, zestawieniem planowanych kwot dotacji 

udzielanych z budżetu gminy w 2021 r. oraz planem przychodów i kosztów samorządowych zakładów 

budżetowych na 2021 r. W oparciu o zaplanowane kwoty: 

1. dochodów w wysokości 28.856.710 zł; 

2. wydatków w wysokości 29.008.951 zł; 

3. przychodów budżetu w wysokości 767.241 zł, rozchodów w wysokości 615.000 zł; 

4. rezerwy ogólnej w wysokości 29.800 zł; 

5. rezerwy celowej na wydatki z zakresu zarządzania kryzysowego 78.000 zł; 

6. deficytu budżetu w wysokości 152.241 zł; 

7. kwot dotacji na zadania własne gminy realizowane przez podmioty niezaliczane do sektora finansów 

publicznych 1.070.400 zł oraz zaliczane do sektora finansów publicznych – 2.179.642 zł, w tym: 

- dotacja podmiotowa dla Stowarzyszenia „Załuki nad Supraślą” 910.400 zł (łącznie), 

- dotacja przedmiotowa dla KZB w Gródku 100.000 zł; 

- dotacja podmiotowa dla instytucji kultury 970.000 zł; 

8. prognozowana kwota długu na koniec 2021 r. – 10.458.780 zł (36.24% planowanych dochodów). 

Komisja stwierdziła, że budżet jest realny do wykonania. Zaplanowane dochody bieżące są 

wyższe od zaplanowanych wydatków bieżących o kwotę 1.052.723 zł (nadwyżka budżetowa), a więc 

spełniony jest ustawowy warunek wynikający z art. 242 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych dający możliwość uchwalenia budżetu gminy. Ponadto, uchwalenie budżetu gminy na 2021 

r. możliwe jest z uwagi na spełnienie wskaźnika, o którym mowa w art. 243 ustawy o finansach 

publicznych, tj. wskaźnika planowanej w poszczególnych latach łącznej kwoty spłaty zobowiązań, 

w stosunku do dopuszczalnego wskaźnika spłaty. Planowane dochody budżetu oraz przychody z tytułu 

wolnych środków zaplanowane w wysokości 767.241 zł są realistyczne. Wskaźnik planowanej łącznej 
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kwoty spłaty zobowiązań po uwzględnieniu ustawowych wyłączeń wynosi 4,58% przy dopuszczalnym 

wskaźniku, o którym mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych 13,25%. W związku 

z powyższym Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek pozytywnie opiniuje 

budżet gminy Gródek na 2021 r. i wnioskuje o jego uchwalenie w wyżej wymienionych kwotach. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do 

przedłożonego projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z 

czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Gródek na 2021 r. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/199/20 Rady Gminy w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2021 r., Opinia Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w sprawie budżetu Gminy Gródek na 2021 r.  stanowią kolejno 

załącznik Nr 11 i 12 do niniejszego protokołu) 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza podziękował za podjęcie tej ważnej decyzji, w takim stylu. 

Bardzo się cieszę, że pozytywnie oceniacie Państwo budżet na przyszły rok. Myślę, że przy współpracy  

i takich decyzjach będziemy mogli go swobodnie zrealizować.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2021, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego 

projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2021. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/200/20 Rady Gminy w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Gródek na 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego 

projektu. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html
http://bip.ug.grodek.wrotapodlasia.pl/zarzadzenia-wojta-gminy/viii_kadencja/2020_rok/zarzadzenie-nr-15620-z-dnia-12-listopada-2020-r.html


9 

 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Gródek na 2021 r. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu 

pracy Rady Gminy Gródek na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/201/20 Rady Gminy w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2021 r., stanowi załącznik Nr 14 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Gródek, radni otrzymali na dzisiejszym posiedzeniu.  

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonego 

projektu.  

Radna Monika Ratyńska powiedziała, że popiera przedmiotowy projekt uchwały. W obecnej 

sytuacji podjęcie tej uchwały to konieczność. To, co się dzieje z połączeniami autobusowymi to dramat. 

Ludzie nie mają możliwości dojazdu ani do Białegostoku, ani do Gródka. Nie wiadomo jak długo ta 

sytuacja potrwa, ale najprawdopodobniej nauczanie zdalne będzie przedłużone. Zatem w dalszym ciągu 

utrzymają się problemy z transportem. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszyscy zdajemy sobie sprawę, że podjęcie tej uchwały jest 

konieczne. 

Radny Jerzy Gryc powiedział, że zgadza się z tym, że uchwała jest ważna. Dodał, że chroniczny 

brak kierowców, w jego opinii, jest główną przyczyną problemu braku połączeń autobusowych. 

Radny Grzegorz Borkowski, również poparł projekt uchwały. Jednakże dodał, że PKS Nova bardzo 

wykorzystuje sytuację pandemii. Sytuacja braku kierowców jest sprawą wewnętrzną tej firmy i może czas 

najwyższy lepiej opłacać ich pracę, a problem zniknie. 

Przewodniczący Rady wobec braku dalszych pytań i uwag poddał pod głosowanie jawne uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego  

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIII/202/20 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek., stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 14 

Radny Grzegorz Borkowski „jesteśmy w okresie epidemii COVID-19, rozpoczynają się 

szczepienie narodowe społeczeństwa, chciałbym się dowiedzieć jak do tego jest przygotowana Gmina 

Gródek?” 
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Radna Monika Ratyńska dodała, że informacja na ten temat powinna znaleźć się na stronie 

internetowej Gminy, ponieważ bardzo dużo osób jest zainteresowanych tym tematem. Ważne, żeby 

poinformować mieszkańców także, o rozwiązaniach przewidzianych osobom niepełnosprawnym, które 

nie są w stanie same dotrzeć do punktu szczepień. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że w tej chwili te szczepienia nie odbywają się w 

gminach, a w szpitalach. Obecnie trwają szczepienia grupy osób, należącej do służby zdrowia. Natomiast, 

z tego co jest mi wiadomo, Ośrodek Zdrowia w Gródku zgłosił się jako punkt szczepień. Na tę chwilę, 

jeszcze nie mamy informacji, na temat tego, kiedy rozpoczną się szczepienia w gminach. Nie mamy 

wiedzy po czyjej stronie będą dowozy osób niepełnosprawnych do punktów szczepień. Jesteśmy otwarci, 

żeby w tym zakresie pomóc, ale w oparciu o obowiązujące przepisy. 

Przewodniczący Rady dodał, że również otrzymał informację, że Ośrodek Zdrowia w Gródku 

przystąpi do szczepień. Szczepienia najprawdopodobniej będą się odbywały także w Remizie Strażackiej 

w Gródku. 

Radna Alina Gościk zapytała o to jak będzie wyglądał rozładunek pelletu w nowych kotłowniach 

w Przedszkolu i Szkole Podstawowej w Gródku oraz kto będzie to wykonywał. 

Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej Monika Gościk poinformowała, 

że załadunek pelletu będzie zautomatyzowany. Będziemy mieć urządzenie, za pomocą którego pellet, 

będzie zsypywany bezpośrednio z ciężarówki i mechanicznie transportowany do magazynu. 

Radna Alina Gościk, poinformowała, że na chwilę obecną rozładunek wygląda tak, że fizyczni 

pracownicy urzędu, za pomocą wiaderek transportują ten pellet do kotłowni. Zapraszam pod szkołę, żeby 

zobaczyć. Każdy wie, gdzie jest brama do Przedszkola i gdzie jest ta kotłownia. Bardzo cieszę się, 

że proces ten, zostanie zautomatyzowany. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że nie wie w jakim kierunku zmierzało pytanie Pani 

Radnej Aliny Gościk, natomiast wiadomo, że na początku inwestycji są momenty rozruchu. Całość 

przedsięwzięcia jest jeszcze nieukończona. Obecnie rzeczywiście tak wygląda sytuacja. Czy Pani Radna 

uważa, że powinniśmy zatrudnić firmę zewnętrzną do wykonywania tej pracy, mimo tego, że  

w Urzędzie zatrudnieni są pracownicy gospodarczy? W późniejszym czasie, tak jak Pani Kierownik 

powiedziała, transport pelletu będzie mechaniczny. 

Radna Alina Gościk, podziękowała za odpowiedź. Stwierdziła, że chciała się jedynie dowiedzieć 

czy coś się zmieni w sposobie załadunku pelletu. 

Radny Jerzy Gryc, wskazał kwestię nowej ulicy bez nazwy, równoległej do ul. Wschodniej. 

Problem dotyczy podłączenia instalacji elektrycznej, do poszczególnych budujących się domów. 

Mieszkańcy mają pozwolenie od elektrowni, mają wykonawców, brak jest jedynie zgody na rozpoczęcie 

instalacji od Urzędu Gminy w Gródku. Poprosił o rozwinięcie tematu. Druga kwestia jest taka, że 

mieszkańcy tych nowo nabytych działek chcieliby, żeby dojazd do nich, był od drogi powiatowej, 

od Bielewicz. Dodatkowo, te działki przypisane są do miejscowości Zarzeczany. Czy jest możliwość 

włączenia tego terenu do miejscowości Gródek? Radny zaproponował także, aby rozważyć instalację 

fotowoltaiczną na dachu sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej oraz w Przedszkolu w Gródku. 

Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej Monika Gościk odpowiedziała, 

że Rada Gminy przejęła te działki, na wniosek mieszkańców. Były sklasyfikowane jako grunty orne. 

Oczywiście teren był projektowany pod drogę, ale w momencie, gdy mieszkańcy zaczęli się tam budować 

i PGE wystąpiło do nas o zajęcie pasa drogowego, okazało się, że nie jest to droga, w związku z czym nie 

mieliśmy prawa wydać zezwolenia na zajęcie pasa drogowego, gdy działka jest sklasyfikowana jako 

grunty orne. Wystąpiliśmy z Urzędu do geodety, aby przeklasyfikował ten teren. Proces ten jest 

czasochłonny. Geodeta pracował nad tym kilka miesięcy. W dniu 21 grudnia 2020 r. otrzymaliśmy 

ze Starostwa Powiatowego potwierdzenie, że grunty zostały przeklasyfikowane. Dopiero teraz, będziemy 

mogli uruchomić następną procedurę wydając decyzje. W zakresie dojazdu do działek od drogi 

do Bielewicz, na tę chwilę, nie ma takiej możliwości. Natomiast z tego co mi wiadomo, w tamtym miejscu 

droga się kończy i nie ma połączenia z drogą powiatową. Należy przeanalizować, jak wygląda 

to na mapie. Odnośnie nazwy ulicy, wpłynął wniosek mieszkańców o nadanie numerów. Rzeczywiście, 

wspomniane nieruchomości, nalezą do obrębu ewidencyjnego Zarzeczany, natomiast nie do końca 

to pasuje, ponieważ Zarzeczany znajdują się na drugim końcu. Pracownik zajmujący się nadawaniem 

numerów domom jest w trakcie opracowywania tej sprawy. Procedura również wymaga uzgodnień 
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w Starostwie Powiatowym. Sprawa nie jest prosta, ponieważ dotyczy zmiany granic obrębów. Być może 

będą niezbędne konsultacje społeczne. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza dodał, że dojazd do działek od drogi do Bielewicz będzie możliwy 

dopiero wtedy, kiedy teren ten będzie miał status drogi, i pod warunkiem, że ta działka pod drogę, będzie 

się stykać z pasem drogowym, drogi powiatowej. Wówczas, będziemy wnioskować do Powiatu 

o umożliwienie wjazdu od drogi powiatowej. Zakład energetyczny może ubiegać się o służebność 

na danej działce, nie drodze. Oczywiście załatwia się to notarialnie bądź sądownie. Przy takim 

rozwiązaniu w grę wchodzą dodatkowe koszty, np. związane z opłatami notarialnymi. Wiadomym jest, 

że władze gminy, podjęły decyzję o przejęciu tych działek. W innym przypadku, mieszkańcy musieliby 

sami ponosić koszty uzbrojenia w media przedmiotowej drogi. Wójt Gminy, w odniesieniu do tematu 

instalacji fotowoltaicznych na dachu Szkoły i Przedszkola w Gródku powiedział, że w ramach Programu, 

na który złożyliśmy wniosek dla mieszkańców Gminy, nie moglibyśmy się o to ubiegać. Natomiast, jeżeli 

będą jakieś programy, które dadzą możliwość instalacji tego typu urządzeń, na budynkach użyteczności 

publicznej, to oczywiście, będziemy się o to ubiegać, a jak otrzymamy dofinansowanie – będziemy to 

zadanie realizować. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim życzenia noworoczne i bożenarodzeniowe. 

Radna Małgorzata Popławska podziękowała Wójtowi Gminy, Zastępcy Wójta, pracownikom 

Urzędu Gminy oraz Radnym, że w budżecie znalazło się miejsce na przebudowę ulicy Błotnej wraz  

z infrastrukturą wokół Góry Zamkowej. Uważam, że będzie to nasza wizytówka. Miłą wiadomością jest 

także informacja o poprawie ronda przy ul. Polnej. Radna również złożyła życzenia noworoczne. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza, powiedział, że w tym dniu, zamykamy 2020 rok. Wiele się 

zmieniło, wiele się wydarzyło. Ten rok nie był łatwy, dał się nam we znaki. Musieliśmy się przyzwyczaić 

do nowej rzeczywistości. Realizowaliśmy zadania, w reżimie sanitarnym, stosując się do wytycznych 

sanepidu, Ministerstwa Zdrowia i dzięki temu jesteśmy tu cali i zdrowi. Dziękuję, że pomimo trudności 

nasze cele inwestycyjne zostały zrealizowane. Dziękuję za uchwalenie budżetu. Praca i dobre decyzje 

dają efekty. Życzę wszystkim dużo nadziei, poczucia bezpieczeństwa, satysfakcji, tego, aby każdy dzień, 

każde wydarzenie i przedsięwzięcie przynosiły radość. Życzę sobie i Państwu, tego, aby nowy rok, dał 

nam możliwość realizacji naszych planów. 

Radna Katarzyna Rogacz podziękowała za naprawę drogi gminnej w Pieszczanikach. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 15 radnych: 

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XXII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXIII Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji,  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXIII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 12:04.  

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 
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2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

5. Uchwała Nr XXIII/193/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu 

przetargowego zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na czas nie dłuższy niż 10 lat; 

6. Uchwała Nr XXIII/194/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu 

przetargowego zawarcia umowy najmu i dzierżawy z dotychczasowym najemcą i dzierżawcą na czas nie dłuższy 

niż 10 lat; 

7. Uchwała Nr XXIII/195/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek; 

8. Uchwała Nr XXIII/196/20 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2020 – 2037; 

9.  Uchwała Nr XXIII/197/20 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r.; 

10.  Uchwała Nr XXIII/198/20 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej   

Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037; 

11. Uchwała Nr XXIII/199/20 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2021 r.; 

12. Opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w sprawie budżetu Gminy Gródek na 

2021 r.; 

13. Uchwała Nr XXIII/200/20 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021; 

14. Uchwała Nr XXIII/201/20 Rady Gminy Gródek w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2021 r.; 

15. Uchwała Nr XXIII/202/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Gródek; 

16. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

17. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXIII Sesję Rady Gminę Gródek; 

18. Nagranie z obrad XXIII Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Przewodniczący Rady  

   Protokołowała 

 

    Wieczysław Gościk              Katarzyna Anchimowicz 


